



**МИНИСТЕРСТВО ЭКОЛОГИИ И ПРИРОДНЫХ РЕСУРСОВ
РЕСПУБЛИКИ КАЗАХСТАН**

ИНСТИТУТ БОТАНИКИ И ФИТОИНТРОДУКЦИИ

ПЕРВОЕ ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Уважаемые коллеги!

Приглашаем Вас принять участие в международной научно-практической конференции молодых ученых «Идеи Н.В. Павлова глазами нового поколения ботаников», посвященной 130-летию со дня рождения академика Николая Васильевича Павлова



Проведение конференции запланировано на 25-27 сентября 2024 года в Институте ботаники и фитоинтродукции (г. Алматы, ул. Тимирязева 36«Д»).

К участию в конференции приглашаются студенты и молодые ученые до 40 лет (включительно).

Цель конференции:

- обсуждение результатов актуальных ботанических исследований среди молодых ученых и возможности их практического применения;
- ознакомление с современными тенденциями развития ботаники.

НАУЧНЫЕ НАПРАВЛЕНИЯ КОНФЕРЕНЦИИ:

- флора, систематика и филогения отдельных таксонов высших сосудистых растений;
- биота, систематика и филогения низших растений (водоросли, мхи, грибы, лишайники);
- растительные ресурсы и охрана растительного мира.

Общие сведения:

- **Даты проведения конференции:** 25-27 сентября 2024 года;
- **Прием регистрационных форм:** до **1 июня 2024 г;**
- **Формат конференции:** гибридный формат (online и offline);
- **Срок предоставления статей:** до **1 августа 2024 г;**
- **Место проведения конференции:** г. Алматы, ул. Тимирязева, 36 «Д»;
- **Рабочие языки конференции:** казахский, русский и английский;
- Очным участникам конференции будут вручены сертификаты;
- В программе конференции запланирована экскурсия по живописным местам Алматинской области.

ИНФОРМАЦИЯ:

Материалы конференции будут опубликованы в электронном сборнике трудов к началу конференции и опубликованы на сайте института <http://www.botsad.kz>

Регистрационный взнос на конференцию

После принятия статьи автору будет направлена информация об оплате. Оплата за публикацию осуществляется только после выставления счета (уведомления о принятии статьи оргкомитетом конференции).

Статьи, присланные позже указанного срока, не будут приняты к рассмотрению.

После подтверждения о принятии статьи необходимо оплатить оргвзнос по реквизитам, представленным ниже и отправить чек на электронную почту организаторов конференции. Файл обозначить по фамилии первого автора с указанием номера секции (пример: чек - Иванов В. - 1). В ответ вы должны получить письмо (в течение 5 дней) с подтверждением того, что ваша заявка принята, если вы не получили ответ, то просим связаться с организаторами конференции по электронной почте.

Организационный взнос для участников конференции за публикацию своих статей в сборнике материалов **составляет 35\$**. Детали оплаты организационного взноса будут подробно описаны во втором информационном письме.

Адрес оргкомитета конференции: Республика Казахстан, 050040, г. Алматы, ул. Тимирязева 36 Д.

e-mail: botanyconference2024@mail.ru

Организационный комитет: Джиенбеков А.К., Токен А.И., Уразалина А.

Тел.: 7 (727)346-10-40 (в рабочие дни с 9.00 ч. до 18.00 ч.)

С уважением, оргкомитет конференции!

Оргкомитет будет благодарен за распространение этого письма заинтересованным лицам!



**THE MINISTRY OF ECOLOGY AND NATURAL RESOURCES OF
THE REPUBLIC OF KAZAKHSTAN**

THE INSTITUTE OF BOTANY AND PHYTOINTRODUCTION

PRELIMINARY INFORMATION LETTER

Dear Colleagues!

We invite you to participate in The International scientific-practical conference for young scientists «The ideas of N.V. Pavlov through the eyes of a new generation of botanists», dedicated to the 130th anniversary of academician Nicolay Vasilevich Pavlov



The conference is scheduled for September 25-27, 2024 at the Institute of Botany and Phytointroduction (Timiryazev St. 36 "D", Almaty).

Undergraduate and young scientists up to 40 years of age (inclusive) are invited to take part in the conference.

Objectives of the conference:

- discussion of the results of current botanical research and the possibility of their practical application among young scientists;
- familiarization with modern trends in the development of botany.

SCIENTIFIC DIRECTIONS OF THE CONFERENCE:

- flora, systematics, and phylogeny of individual taxa of higher vascular plants;
- biota, systematics, and phylogeny of lower plants (algae, mosses, fungi, lichens);
- plant resources and protection of the plant world.

General information:

- **Conference Dates:** September 25-27, 2024;
- **Acceptance of registration forms:** until **June 1, 2024**;
- **Conference Format:** Online & In Person;
- **Deadline for submission of articles:** until **August 1, 2024**;
- **Conference venue:** Republic of Kazakhstan, Almaty, 36 "D" Timiryazeva St.;
- **Working languages of the conference:** Kazakh, Russian and English;
- In-person participants of the conference will be awarded with certificates;
- The conference program includes an excursion to the sightseeing of Almaty region.

INFORMATION:

The conference materials will be published in the electronic proceedings by the beginning of the conference and published on the Institute's website <http://www.botsad.kz>.

Conference registration fee

Following the review process, authors will receive payment information via email. Publication fees are only payable after receiving an invoice (notification of article acceptance).

Articles sent later than the stated deadline will not be accepted for consideration.

Once article acceptance is confirmed, the registration fee must be paid using the details provided below, and the payment receipt must be sent to the conference organizers' email. The file should be named after the first author's surname and include the section number (example: receipt - Ivanov V. - 1). In response, you should receive a letter (within 5 days) confirming that your application has been accepted. If you do not receive a response, please contact the conference organizers by email.

The registration fee:

The organizational fee for conference participants to publish their papers in the Proceedings is **\$35**.

The details of payment of the organizational fee will be described in the second newsletter.

The address of the organizing committee of the conference: 050040, Almaty, the Republic of Kazakhstan, Timiryazev St., 36 D, Kazakhstan.

Phone: 7 (727)346-10-40 (on weekdays from 9.00 to 18.00)

e-mail: botanyconference2024@mail.ru

Organizing Committee: Jienbekov A.K., Token A.I., Urazalina A.S.

Regards, Conference Organizing Committee!

The Organizing Committee will be grateful for distributing this letter to interested parties!